
       

Møteprotokoll  
 
Utvalg: Nordreisa næringsutvalg 
Møtested: Formannskapssalen, Rådhuset 
Dato: 10.09.2020  
Tidspunkt: 09:00-12:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Karl-Gunnar Skjønsfjell 
Oddbjørn Johansen 
Morten Risto 

Leder 
Medlem 
Medlem 

H 
KRF 
Bondelaget 

Jens Severin Giæver Medlem UNG 
Olaug Bergset Medlem SP 
Jan Harald Tørfoss Medlem SP 
Mona Salamonsen Medlem PONÆ 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Hilde Anita Nyvoll NESTL AP 
   
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ingen kunne møte for  Hilde Anita Nyvoll AP 
   
Merknader 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Dag Funderud Sektorleder drift og utvikling 
Jan Fjære Næringsutvikler 

   
Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
______________________  _______________________ 
Jan Harald Tørfoss  Oddbjørn Johansen 
 
______________________  _______________________ 
Leder Karl-Gunnar Skjønsfjell          Utvalgssekretær Jan Fjære  



                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 26/20 Referatsaker   
RS 25/20 Brev til kommuner og fylkeskommuner om 

tilrettelegging for bredbånd, mobil og annen 
elektronisk kommunikasjon 

 2020/722 

RS 26/20 Ekstraordinære midler Kommunalt næringsfond  2020/229 

RS 27/20 Fylkestingets vedtak: Troms og Finnmark 
fylkeskommunes innspill til NTP 2022-33,- Høring av 
transportvirksomhetenes svar på oppdrag fra 
departementet 

 2019/1412 

RS 28/20 Markedsføring av Nord Troms sommer 2020 - 
Rapport fra Visit Lyngenfjord 

 2020/872 

RS 29/20 Referat fra møte i ungdomsrådet 05.05.20  2020/83 

RS 30/20 Referat fra møte i ungdomsrådet 22.06.20  2020/83 

RS 31/20 Referat fra møte i ungdomsrådet 23.03.20  2020/83 

RS 32/20 Svar på søknad om bedriftsrettet-/etablererstøtte - ny 
etablering av bedrift 

 2020/746 

RS 33/20 Svar på søknad om støtte fra kommunalt næringsfond  2020/584 

RS 34/20 Svar på søknad om støtte fra kommunalt næringsfond 
- minisagbruk 

 2020/628 

RS 35/20 Svar på søknad om støtte fra kommunalt 
utviklingsfond - Latteren Hus og hytte 

 2020/612 

RS 36/20 Svar på søknad om støtte fra næringsfondet - 
ekstraordinære midler til kampanje for turistbedrifter i 
Nord-Troms 

 2020/229 

RS 37/20 Svar på søknad om støtte til Storslett streethfood 
festival 2020 

 2020/714 

RS 38/20 Søknaden fra Nordreisa kommune om å bli aktør 
under merkevaren Norges nasjonalparker er innvilget 

 2015/1294 

RS 39/20 Tilbakemelding ny drosjeregulering  2020/861 

RS 40/20 VF Rapport 2-2020 Klimatilpasning i 
nasjonalparkkommunene 

 2016/1437 

PS 27/20 Driftstøtte til dagligvarebutikker - Havnnes 2020  2016/466 
PS 28/20 Endring av retningslinjer for utviklingsfond og 

mæringsfond. Nye retningslinjer for flåtefond. 
 2016/1306 

PS 29/20 Forslag om endringer i reglementet for 
Næringsutvalget i Nordreisa kommune 

 2020/565 

PS 30/20 Initiativ fra ungdomsrådet i forbindelse med 
Coronapandemien og virkninger for næringslivet 

 2020/651 

PS 31/20 Kunst i det offentlige rom - Tenketanken v/ Eili 
Bråstad Johannessen 

 2018/818 

PS 32/20 Landbymøtet 2020  2016/1234 



PS 33/20 Søknad om økonomisk støtte til underskudd i 
drift av Sandnes Fjord Camping 

 2020/386 

PS 34/20 Tildeling til næringsfondet 2020  2020/229 
PS 35/20 Søknad om bedriftsrettet-/etablererstøtte, Halti 

Næringshage - Spillklynge i Nordreisa 
 2020/878 

PS 36/20 Deltakelse i programmet Næringsvennlig 
kommune 

 2020/256 

 
Orienteringssaker: 
 
Orientering om Statnetts planer for renovering av eller nybygg for trafostasjon på Vinnelyst. 
Kommunen har allerede fått spørsmål om videre leie av Sørkjosen skole, dog med litt redusert 
areal.  
 
Reiselivsgruppa er under etablering i regi av NNF. 9 reiselivsbedrifter meldte sin interesse fra 
start.  
 
Søknad om disponering av midler fra Bakkeby til Sørkjosen er sendt til TFFK. Her er det viktig 
å følge opp henvendelsen for å få gjennomslag.  
 
Workshop i samarbeid med Stiftelsen krigsminnet Leirbukthula planlegges gjennomført onsdag 
30/9 kl. 12-15, med deltakere i hovedsak via Teams. De deltakerne som ønsker det har 
anledning til å delta fysisk på Halti. Sted vurderes ut ifra antall som ønsker å være fysisk til 
stede. 
 
ShopNord er i ferd med å bli etablert. Det er gjennomført ett opplæringsmøte med 8 deltagende 
bedrifter. Neste opplæring skjer 10/9, da med Framtid i Nord til stede. Offisiell lansering 
planlegges i månedsskiftet. 
 
Jørn Holm har informert om at Reisanett skal legges ned. Ved sjekk av siden 8/9 er den allerede 
nedlagt.  

PS 26/20 Referatsaker 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Næringsutvalget fremmet følgende fellesforslag: 
Lignende søknader som den i 34/20 må fremvise en konkret forretningsplan for lønnsomhet i 
bedriften. 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt 

Vedtak: 
Lignende søknader som den i 34/20 må fremvise en konkret forretningsplan for lønnsomhet i 
bedriften. 
Referatsaker forøvrig tas til orientering.  
 



PS 27/20 Driftstøtte til dagligvarebutikker - Havnnes 2020 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Nordreisa kommune bevilger inntil kr. 40.000 som driftsstøtte til dagligvarebutikken på 
Havnnes. Dette under forutsetning av at fylkeskommunen bevilger et tilsvarende beløp. 
Kommunens bidrag hentes fra kommunens utviklingsfond. 
 

PS 28/20 Endring av retningslinjer for utviklingsfond og mæringsfond. Nye 
retningslinjer for flåtefond. 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Tilleggsforslag fra Olaug Bergset (SP) og Jan-Harald Tørfoss (SP): 
Næringsutvalget ber om en sak til neste møte om hvordan næringsfondet/utviklingsfondet kan 
bidra til finansiering av kjøp av tilleggsjord og melkekvoter. Vi ønsker oss en ordning med lån 
jfr. betingelsene for flåtelån og to års avdragsfrihet.  
 
Kommunedirektørens innstilling med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.  

Vedtak: 
Næringsutvalget vedtar Retningslinjer for flåtelån, datert 21. juni 2018. 
 
Utvalget ber Kommunedirektøren vurdere de administrative sidene ved å innrette kommunenes 
støtteordninger til næringslivet herunder landbruksnæringene mer i retning av lån kontra 
tilskudd, og i den forbindelse se hvilke erfaringer andre kommuner har med dette. I lys av dette 
bør nye retningslinjer for toppfinansiering i form av lån til landbruket ses, og i den forbindelse 
hvilke kriterier som skal innføres i eventuelle nye retningslinjer for slike utlån fra kommunens 
side.  
 
Næringsutvalget ber om en sak til neste møte om hvordan næringsfondet/utviklingsfondet kan 
bidra til finansiering av kjøp av tilleggsjord og melkekvoter. Vi ønsker oss en ordning med lån 
jfr. betingelsene for flåtelån og to års avdragsfrihet. 
 

PS 29/20 Forslag om endringer i reglementet for Næringsutvalget i Nordreisa 
kommune 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 



Behandling: 
Følgende tilleggsforslag ble fremmet av Karl-Gunner Skjønsfjell (H): 
 
Følgende skal føyes til i §2: Ordfører skal være medlem av næringsutvalget. 
 
Kommunedirektørens innstilling med tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt.  

Vedtak: 
Følgende endringer i reglementet vedtas gjennomført: 
 
§2 andre avsnitt: Setningen «Leder skal være ordfører» slettes. «Ordfører skal være medlem av 
næringsutvalget» føyes til. 
 
§5 andre avsnitt: Setningen «Møteinnkalling skal skje med minst 8 dagers før møtet» korrigeres 
til «Møteinnkalling skal skje minst 8 dager før møtet» 
I §7 må det inntas en ny setning, som følger: «Endringer i reglementet er vedtatt i Nordreisa 
kommunestyre 24.09.2020», med henvisning til korrekt saksnummer. 
 
Alle steder i reglementet der det henvises til rådmann, skiftes ordet «rådmann» ut med 
«kommunedirektør». 
 

PS 30/20 Initiativ fra ungdomsrådet i forbindelse med Coronapandemien og 
virkninger for næringslivet 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Næringsutvalget behandler formelt henvendelsen fra ungdomsrådet i sammenheng med 
behandlingen av hvordan tildelte midler til næringsfondet 2020 skal behandles. Ungdomsrådet 
gis skriftlig svar i den sammenheng. 
 

PS 31/20 Kunst i det offentlige rom - Tenketanken v/ Eili Bråstad 
Johannessen 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Nordreisa kommune tar Eili Bråstad Johannessen innspill til etterretning. Kommunen ser positivt på dette 
initiativet, og bevilger inntil kr. 50.000 for at kunstneren skal kunne gjennomføre et forprosjekt med sikte 



på en fremtidig realisering av prosjektet. Forprosjektet skal ende opp i at kunstneren utarbeider en eller 
flere søknader om tilskudd til realiseringen. Søknader skrives i kommunens navn.  

Tilskuddet bevilges fra kommunens utviklingsfond. 

 

PS 32/20 Landbymøtet 2020 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Olaug Bergset (SP) ble enstemmig valgt til å være næringsutvalgets representant i komitéen.  

Vedtak: 
Kommunedirektøren innstiller på at følgende vedtak fattes: 

1. Det bevilges inntil kr. 60.000 til gjennomføring av årets arrangement. Midlene bevilges 
fra kommunalt utviklingsfond 

2. Det nedsettes en komité for arrangementet: ordfører som leder, en representant for 
næringsutvalget, Olaug Bergset og en representant for administrasjonen som deltakere. 

3. Komitéen må tidlig klargjøre hvordan arrangementet kan organiseres i henhold til 
smittevernregler og en formålstjenlig gjennomføring. 

 

PS 33/20 Søknad om økonomisk støtte til underskudd i drift av Sandnes 
Fjord Camping 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Næringsutvalget avslår søknaden fra Sandnes Fjord Camping, da begrunnelsen for søknaden er i 
strid med de retningslinjene som gjelder for bevilging av tilskudd fra nærings- og 
utviklingsfondet. Begrunnelsen er at tilskuddsmidler ikke skal gå til dekning av underskudd i 
enkeltbedrifter. 

Søker henvises til Statlige ordninger som omfatter inntektstap pga Covid-19.  



 

 

PS 34/20 Tildeling til næringsfondet 2020 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Nordreisa kommune skal snarest annonsere særskilt i media at næringsfondet er tildelt ekstra 
midler i 2020.  
De gitte mål og tildelingskriterier skal opplyses om i annonseringen, samt søknadsfrist og 
hvordan søknadsbehandlingen legges opp. 
Næringsutvalget følger opp tildeling av midler som bestemt i møtet 10. september. 
 

PS 35/20 Søknad om bedriftsrettet-/etablererstøtte, Halti Næringshage - 
Spillklynge i Nordreisa 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Nordreisa kommune bevilger inntil kr. 159.375 til Halti næringshages forstudie for å kartlegge 
mulighetene for etablering av en spill-klynge i Nordreisa.  

Midlene bevilges fra kommunalt næringsfond 2020.  

 

PS 36/20 Deltakelse i programmet Næringsvennlig kommune 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 10.09.2020  
 

Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Næringsutvalget bevilger inntil kr. 50.000 som egenfinansiering i tillegg til egeninnsats til 
gjennomføringen av forstudiet i Næringsvennlig kommune programmet. Midlene bevilges fra 
næringsfondet 2020.  



Det nedsettes en styringsgruppe til formålet. Medlemmene av styringsgruppen utpekes av 
kommunedirektøren. 

Det nedsettes en prosjektgruppe til formålet. Medlemmene av styringsgruppen utpekes av 
kommunedirektøren. 


